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öğrenimler. Sahanın tozunu yutmuş-
tum artık! Bu müthiş deneyim kendi 
bariyerlerimi aşmamda inanılmaz etkili 
oldu ve kendimi daha iyi keşfetmemi 
ve büyütmemi sağladı. Bu öğrenimle 
benzer deneyimi şimdiki şirketimde 
de tecrübe etme imkânı buldum ve 
kıdemli bir bölgesel rolden lokal pa-
zarda lansman için ürün müdürlüğüne 
geçerek kendime harika bir deneyim 
daha ekledim. Bugün huzurla, keyifle, 
çok severek, müthiş bir ekiple ilerle-
diğim bu rolüme ulaşabilmemdeki en 
çok katkıyı bu iki deneyimimden aldım 
diyebilirim. Daha nicelerine. 

Kariyeriniz boyunca 
edindiğiniz farklı deneyimler 
halihazırda iş yapış biçiminize 
nasıl yansıyor? 
Deneyimlemenin ve penceremi ge-
nişletmenin çok artılarını gördüm. İlaç 
sektöründe IT, finans, iş mükemmelli-
ği, satış ve pazarlama gibi fonksiyon-
larda hem operasyonel seviyede hem 
de stratejik seviyede roller alma im-
kânım oldu. Büyük resmi görebilmek, 
verimlilik ve çeviklik odağı yaratabil-
mek, mükemmeli tanımlayabilmek ve 
aynı zamanda sadelikle sentezleyebil-
mek açısından bunların bana müthiş 
katkıları oldu. 

Basketbola olan ilginiz ne 
zaman başladı? Basketbolun 
hayatınıza etkilerini nasıl 
tarif edersiniz?  
Genel olarak spora ilgim ve yeteneğim 
yüksektir diyebilirim. Ortaokul döne-
minde Muğla’daki basketbol ortamın-
dan etkilenerek başladım, ortaokul ve 
lise basketbol takımlarında yer aldım. 
Üniversitede ise bu serüvenim bam-
başka bir noktaya evrildi. Basketbola 
ilgimin ve kurduğum ilişkilerin katkısı 
ile öncelikle ODTÜ’deki tüm basket-
bol organizasyonlarını yapan çekirdek 
gruba dahil oldum. Kampüsteki tüm 
turnuvaları biz organize ediyorduk ve 
çok mütevazı da olsa bir kazancımız 
oluyordu. O kadar içime işlemişti ki bu 
ilgiyi TBF Ankara İl Temsilciliğine bağlı 
resmi basketbol hakemliğinde lisans 
alarak daha öte boyuta taşıdım. Hem 
kampüste hem de Ankara’daki resmi                                         
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Sizi kısaca tanıyabilir miyiz? 
Cumhuriyet fabrikalarından SEKA’da 
çalışan devlet memuru anne ve baba-
nın ikinci çocuklarıyım. Ailemin memu-
riyetinin yansıması olarak memleket 
sayım fazlaca diyebilirim. Tarih Adana, 
doğum yerim Zonguldak, çocukluk ve 
üniversiteye kadar Muğla, üniversite 
Ankara, iş hayatım Kocaeli ve İstanbul. 
Açıkçası kendimi bu mozaikten dolayı 
şanslı hissediyorum. 

Profesyonel hayat hikâyeme dönersek 
gönlümden geçen hep basketbol koçu 
olmaktı; ama tabii öğretilerimiz ve ül-
kemizin gerçekleri… Muğla Anadolu, 
Muğla Fen Lisesi ve ardından ODTÜ 
Endüstri Mühendisliğinde okudum, 
aynı alanda yüksek lisansım da var. 
İlaç sektöründe 15 yılı aşkın deneyime 
ulaştım. Satış pazarlama ve IT analistliği 
ile başlayan kariyerimde ticari mükem-
mellik, dijital pazarlama, ürün ve bölge 
müdürlüğü gibi rolleri deneyimleme im-
kânım oldu. Amgen kariyerim ise 2018 
yılında Türkiye, Ortadoğu ve Afrika ül-
kelerinden sorumlu TMEA iş mükem-
meliyeti kıdemli müdürü olarak başladı. 
Sonrasında Amgen Türkiye bünyesinde 
inflamasyon kıdemli ürün müdürü, im-
münoloji iş birim müdürü olarak devam 
etti. Son olarak genel tedaviler iş birim 
direktörü olarak görevime devam edi-
yorum. Evliyim ve bir oğlumuz var.  

Çalışma anlayışınızı nasıl 
tanımlarsınız? Sizi en çok neler 
motive eder?  
Bana bir kelime ile anlat deseniz “tut-
ku” derim. İlaç sektöründe olmanın, 
insanlara iyilik ve sağlık hali sağlayabil-
me yolculuğunda bir katkı sunabilme-
nin tarif edilmez bir hazzı var. Bu haz 
bende tutku ile değer üretme odağına 
dönüşüyor. Merak etmek, deneyim-
lemek ve öğrenmek, kendimi, ekibi-
mi ve ekosistemi sürekli geliştirmek, 
keyifli bir ekiple insan ve iletişim oda-
ğında çalışmak temel anlayışlarım ve 
motivasyonlarım diyebilirim. 

İş hayatında hangi olay 
veya durum size en değerli 
öğrenme fırsatını verdi? 
Bu konuda çok içime sinen, iyi ki ol-
muş dediğim çok özel deneyimlerim 
oldu. Konfor alanından çıkmanın çok 
gerekli ve değerli olduğunu düşü-
nüyorum; ancak söylemesi kolay, 
yapması zor bir şey. Eski şirketimde 
oldukça etkin ve çok göz önünde ol-
duğum ticari mükemmellik müdürlüğü 
görevinden kariyer gelişimi için bölge 
müdürlüğü görevine geçmiştim. Öyle 
farklı bir dönemdi ki benim için; yıllar-
ca sabah kalkıp okula, ofise giden be-
nim artık ofiste sandalyem bile yoktu. 
İlk 2-3 ayım gerçekten karmakarışık 
hislerle geçmişti, yani hadi gel eski 
görevine dön deseler ciddi ciddi dü-
şünebilirdim. 

O döneme kadar hayatımda başar-
mak nispeten formülize edilebilir bo-
yuttaydı, eforla ve zamanla çok doğru 
orantılıydı. Zira çok güçlü olduğum bir 
alanda görev yapıyordum; ancak yeni 
görevim ise bambaşka bir dünyaydı. 
Yeni görevimde ekip ve müşteri du-
yarlılığı çok daha yüksekti, insan ve 
liderlik boyutu farklı bir seviyedeydi, 
duygular daha ön plandaydı. 

Nasıl katkı sağlayabileceğimi sakin-
likle keşfedebilmek, akışta kalmak ve 
gelişime odaklanmak çok gerekli ve 
değerliydi. Üzerinden 6 ay geçti ve 
ben kendimi yılların bölge müdürü 
gibi hissetmeye başlamıştım. Hari-
ka bir ekip, harika başarılar, anılar ve 

Tutku ile Değer Üretmek 
Motivasyon Kaynağım

spor müsabakalarında yoğun bir 
programda keyifle üniversite yıllarımı 
geçirdim.  

Basketbolun ve hakemliğin her alanda 
hayatıma çok katkısını gördüm. Bunlar 
saymakla bitmez ama şunları söyleye-
bilirim: Liderlik ve takım oyunu, stres 
altında karar verebilme, güven duyma, 
iletişim ile anlaşmazlıkları yönetebilme, 
strateji oluşturma ve kararlılıkla uygu-
lama, hazırda bekleyebilme, maksi-
mumunu verebilme ve adil davranma. 

İş yaşamı dışında neler 
yapıyorsunuz? Hobileriniz 
nelerdir? 
Hobilerim daha çok aile ekseninde ve 
seyahatler çerçevesinde şekilleniyor. 
Oğlum Efe de basketbola oldukça 
ilgili, bu döneminde U9 grubunda İs-
tanbulls takımında keyifli bir serüveni 
var. Ailecek antrenmanlara ve maçlara 
biz de eşlik ediyoruz. Bireysel olarak 
Euroleague’in ve Anadolu Efes’in sıkı 
takipçisiyim, mümkün oldukça maçla-
ra da gitmeye çalışıyorum. Tabii iş ve 
aile seyahatlerim çerçevesinde yeni 
yerler görmek, uzunca doğa veya şe-
hir yürüyüşleri, iyi yemek ve ekleme-
liyim ki iyi şarap benim için oldukça 
değerli. Fırsat buldukça farklı dene-
yimlerle bu keyfi sürdürmeye çalışıyo-
rum. Bunlara teknolojiyi de ekleyebili-
rim. Bu sıralar daha çok okuyabilmeye 
de gayret ediyorum, umarım kalıcı bir 
şekilde başarabilirim.

Hayat felsefeniz 
doğrultusunda ilerisi için 
neleri hedefliyorsunuz? 
Teknoloji kullanımının müthiş seviye-
lere çıkması, erişebilirliğin çok kolay-
laşması ve özellikle pandeminin bizde 
bıraktığı izleri düşündüğümde “anlam” 
kavramı bende de çok ön plana çı-
kıyor. Artık daha fazla “neden” diye 
soruyoruz, kendimizi keşfetmek için 
deneyimlemek istiyoruz. Açıkçası ben 
de bu iz üzerinde ilerlediğimi hissedi-
yorum. Bu keşif odağının iş hayatımı 
beslediğini düşünüyorum. Keyif alma-
ya ve değer yaratmaya devam edebil-
diğim ölçüde bu yolculukta ilerlemeyi 
hedefliyorum. 

Amgen Türkiye Genel Tedaviler 
İş Birim Direktörü Uğraş Güngör 
ile iş ve iş dışı yaşamına dair 
keyifli bir röportaj gerçekleştirdik. 
Deneyimlerinin önemli katkılarını 
gördüğünü ifade eden Güngör, 
basketbolun hayatına olan 
etkilerini de paylaştı. 

Uğraş Güngör 
AMGEN TÜRKİYE

Genel Tedaviler İş Birim Direktörü 


